
حضور در ايران براي من يك فرصت است

دژان ميلاكووي��چ، مدير فني صربس��تاني تيم 
ملي واترپل��و همكاري با اي��ران را فرصتي براي 
خود مي داند. او كه در پي پايان همكاري هشت 
س��اله چيريچ به عنوان مدير فن��ي به كادر فني 

تيم ملي واترپلوي ايران اضافه ش��ده است، بعد 
از گذشت چيزي حدود يك ماه تأكيد دارد تيم 
ايران توان نتيجه گيري در هانگژو را دارد: »تيم 
ملي واترپلوی ايران يكي از بهترين تيم هاي آسيا 

به حساب مي آيد. بنابراين حضور در ايران را يك 
فرصت براي خود در نظر گرفتم. واترپلوی ايران 
در آخرين دوره بازي هاي آس��يايي بسيار موفق 
ظاهر ش��د، اما قطعاً ب��راي دوره جديد بازي ها 
شرايط متفاوت است، چراكه تركيب تيم جديد 
است و برخي بازيكنان براي نخستين بار حضور 
در بازي هاي آسيايي را تجربه مي كنند، به همين 
دليل نخس��تين هدف ارتقای سطح كيفي تيم 
براي نتيجه گيري در هانگژو است. براي شخص 
من اين موضوع بسيار حائز اهميت است كه اگر 
همه يك تيم باش��يم و يك هدف مش��خص را 
دنبال كنيم، حتماً مي توانيم به نتايج بازي هاي 

پيش رو اميدوار باشيم.« 
ميلاكوويچ كه به واسطه چيريچ، سرمربي سابق 
تيم ملي واترپلو با فدراس��يون شنای ايران آشنا 
ش��ده، تأكيد دارد اگرچه مدت زمان كوتاهي از 
حضورش در ايران مي گذرد، اما در همين مدت 

زمان كوتاه شاهد استعداهاي قابل توجهي بوده 
است: »اس��تعداد هاي زيادي در تيم ملي ايران 
وجود دارند، اما مس��ئله مهم براي كسب نتيجه 
در بازي هاي آس��يايي اين است كه همه در كنار 
هم در خدم��ت تيم باش��يم و علاوه بر مس��ائل 
فني و فيزيكي بايد روی مس��ائل روحي، رواني و 
ذهني ملي پوشان نيز كار كنيم، به همين منظور 
تيم ملي دوم صربس��تان را براي كمپ تمريني 
مش��ترك در تهران داريم كه در آن به بازي هاي 
رسمي خواهيم پرداخت و قطعاً به بهترين شكل 
ممكن براي بهبود و پيشرفت خودمان استفاده 
مي كنيم. بعد از آن حدود سه هفته آماده سازي در 
تهران داريم و سپس اواسط مرداد كمپ تمريني 
در صربس��تان مي زنيم و بعد از حدود دو هفته و 
نيم به تهران برمي گرديم و در صورت فراهم شدن 
شرايط يك اردوي خارجي ديگر خواهيم داشت 

تا با آمادگي كامل راهي هانگژو شويم.«

 تمجيد مربي

 صربستاني از استعداد 

ملي پوشان واترپلو

اع�زام 268 ورزش�كار ايران�ي ب�ه بازي هاي 
آس�يايي هانگژو قطعي ش�ده اس�ت. بيست 
و دومي�ن نشس�ت هيئ�ت اجراي�ي كميت�ه  
مل�ي المپيك دي�روز برگ�زار ش�د و دبيركل 
كميت�ه اس�امي رش�ته ها و نف�رات اعزام�ي 
را در حال�ي اع�ام كرد ك�ه اين ليس�ت هنوز 
نهايي نش�ده و احتمال افزايش ورزش�كاران 
با تصمي�م س�تاد عال�ي بازي ها وج�ود دارد. 
براس��اس اعلام س��يدمناف هاش��مي، تعداد كل 
اعض��اي كاروان كش��ورمان قطعاً زي��ر 500 نفر 
خواهد بود. كش��تي آزاد و فرنگي، ووشو، كوراش، 
جوجيتس��و)مردان(، كارات��ه، قايقراني آب هاي 
آرام، قايقراني روئينگ، قايقراني اس��لالوم)زنان(، 
وزنه برداري، تيراندازي، شمشيربازي سابر)مردان(، 
تيروكمان، واليبال مردان، واليبال ساحلي)مردان(، 
دوچرخه س��واري، كبدي، ش��طرنج، اس��كيت، 
بوكس)م��ردان(، بس��كتبال مردان، بس��كتبال 
س��ه نفره مردان، دووميدان��ي، هندبال)مردان(، 
فوتبال)مردان(، تني��س روي  مي��ز، بدمينتون، 
تنيس)زنان(، جودو، شيرجه)مردان(، شنا)مردان(، 
صخره نوردي و واترپلو)مردان( رشته هاي اعزامي 
خواهند بود. قرار اس��ت امروز جلس��ه ستاد عالي 
بازي ها برگ��زار  ش��ود و احتمال افزاي��ش تعداد 

شركت كننده ها به 280 نفر نيز وجود دارد. 
   تأخير در برگزاري مجمع

اولين نكت��ه مورد اش��اره مناف هاش��مي تصميم 
در خص��وص تأخي��ر مجمع عموم��ي كميته  ملي 

المپي��ك و انتخاب خبره هاي ورزش��ي اين مجمع 
بود: »اعضاي هيئت اجرايي تعيين تاريخ مجمع را 
به رئيس كميته تفويض كردند و احتمالاً برگزاري 
مجمع عمومي با يك يا دو ماه تأخير برگزار ش��ود. 
در خصوص خبره هاي ورزش��ي نيز بايد اعلام كنم 
نصرالله سجادي، محمد پولادگر، مهدي علي نژاد، 
فريبا محمدي��ان و مري��م كاظمي پ��ور در مجمع 
عمومي شركت خواهند كرد. همچنين نمايندگان 
باشگاه هاي نفت و دانشگاه آزاد نيز براي حضور در 
مجمع انتخاب شدند و سيمين رضايي )داور تنيس 
روي  ميز( و نصراصفهاني )مربي تيراندازي( به عنوان 
نماينده مربيان در مجمع حضور خواهند داش��ت. 
محمد باقري معتمد، زهرا نعمتي، ثريا آقايي، احسان 
حدادي، ذبيح الله پورشيب و محمد بيداريان از سوي 

كميسيون ورزشكاران به ما معرفي شدند. 
   پاداش مربيان

پاداش در نظر گرفته شده براي مربيان، ورزشكاران 
و قهرمانان موضوعي بود كه دبي��ركل كميته در 
م��ورد آن توضي��ح داد:  »يك��ي از مباحث مطرح 
ش��ده در جلس��ات قبلي هيئت اجراي��ي همين 
موضوع ب��ود و در اينجا نكته كلي��دي اش را بيان 
مي كنم. طبق تصميمي كه گرفته ش��ده، پاداش 
س��رمربيان رش��ته هاي مدال آور معادل بالاترين 
مدال كسب شده همان تيم محاسبه خواهد شد. 
اگر ورزش��كاري طلا بگيرد معادل پ��اداش او به 
حساب س��رمربي اش نيز واريز خواهد شد. ضمن 
اينكه اين پاداش براي رؤس��اي فدراسيون ها هم 

تصويب شده اس��ت. اين دو بند را قبلًا نداشتيم، 
اما با تصويب آنها مربيان و رؤساي فدراسيون ها نيز 

انگيزه بيشتري خواهند گرفت.«
   كاهش تعداد كادر پزشكي

دبيركل كميته با اش��اره به كاهش تع��داد نفرات 
اعزامي به بازي هاي آسيايي هانگژو اظهار داشت: 
 »امروز آخرين جلسه كميسيون تخصصي برگزار 
و تعداد نهاي��ي كاروان اع��لام مي ش��ود. كاروان 
اي��ران از 650 نفر ب��ه كمت��ر از 500 نفر كاهش 
داش��ته و در صورت اعمال آخرين تغييرات تعداد 
ورزشكاران كش��ورمان كمتر از 300 نفر مي شود. 
كاروان ما به س��مت كيفي گراي��ي حركت كرد و 
اين بحث تجربه  نويي بود براي آنكه بتوانيم 100 
نفر از نفرات اعزامي را كاهش دهيم. بر اين اساس 
مدال آوري ب��راي ورزش��كاران مرد، ب��ه ويژه در 
رشته هاي انفرادي و كس��ب رتبه چهارم تا ششم 
براي بانوان، ش��اخصه هاي مدنظر ما بود. با توجه 
به نظرات كارشناسي و در جهت بالا رفتن كيفيت 
كاروان تعدادی حذف شدند و جمعيت كل كاروان 
اعزامي)با كادرسرپرستي و پزشكان( زير 500 نفر 
خواهد ب��ود. از طرفي همزمان بايد تابع ش��وراي 
المپيك آس��يا هم باش��يم. اگر در دوره گذش��ته 
بالاي 15 نفر كادر پزشكي و بالاي 20 نفر در حوزه 
سرپرس��تي اعزام ش��ده بودند، كميت��ه برگزاري 
بازي ها اي��ن تع��داد را كاهش داده اس��ت. تعداد 
پزش��كان اعزامي كاهش يافته و بايد از سيس��تم 
پزشكي چين و دهكده بازي ها نيز استفاده كنيم.«

   پرداخت بودجه
بودجه مش��كل هميش��گي ورزش ايران اس��ت. اكثر 
رشته ها از كمبود بودجه و مشكلات مالي گلايه دارند 
و ورزشكاران رشته هاي مختلف از نداشتن تجهيزات 
به روز و اس��تاندارد رنج مي برند. مناف هاشمي تأكيد 
كرد قبل از بازي هاي آسيايي بودجه رشته هاي اعزامي 
پرداخت خواهد شد:  »طبق برنامه قرار بود 150 ميليارد 
تومان به فدراسيون ها پرداخت كنيم. تا امروز مجموعاً 
بالاي 100 ميلي��ارد تومان، يعن��ي 63 درصد بودجه 
را به آنها داده ايم. نهايتاً ب��ا اختيارات رئيس و دبيركل 
كميته  ملي المپيك مي توانيم 200 ميليارد تومان به 
فدراسيون ها پرداخت كنيم، ولي قول مي دهم تمامي 
رش��ته هاي حاضر در هانگژو قبل از اع��زام صددرصد 
بودجه خود را دريافت كنند. به همه فدراسيون ها نيز 
تأكيد شده اين بودجه بايد در مسير بازي هاي آسيايي 

و كسب سهميه المپيك خرج شود.«
   حمايت از فوتبال

كميته ملي  المپيك به رغ��م نتايج ضعيف فوتبال 
و تعلل بسيار زياد فدراس��يون، همچنان حمايت 
ويژه اي از اين رشته دارد. دبيركل كميته با اشاره 
به كمك 6 ميلياردي اظهار داشت: »اميدواريم تيم 
فوتبال اميد پس از 50 سال اولين سهميه حضور 
در بازي هاي المپيك را كس��ب كن��د. در هيئت 
اجرايي كمك 6 ميليارد توماني به اين تيم مصوب 
ش��د. تاكنون 2 ميلي��ارد و 400 ميلي��ون تومان 
پرداخت شده و بقيه اين مبلغ تا قبل از بازي هاي 

آسيايي به حسابشان واريز خواهد شد.«

كاپيتان تيم ملي دوچرخه سواري بانوان عدم توجه به اين رشته را عامل 
بي انگيزگي دوچرخه سواران عنوان كرد. فاطمه هداوند 10 سال است       چهره

كه پيراهن تيم ملي را به تن می كند، اما كماكان بايد هزينه خريد دوچرخه را از جيب بپردازد و در پيست 
سيماني تمرين كند. ملي پوش رشته سرعت در گفت وگو با ايسنا ضمن انتقاد از شرايط موجود اظهار 
داشت: »كوچك ترين كشورهاي دنيا در پيست چوبي تمرين مي كنند، اما ما هنوز در پيست سيماني 
تمرين می كنيم. دوچرخه سواري زنان علاوه  بر نداشتن امكانات، اسپانسر و حامي هم ندارد. به خودمان 
دلداري مي دهيم كه در آينده شرايط بهتر مي شود، اما از 10 سال پيش نه تنها شرايط درست نشده، 
بلكه بدتر هم شده است. كاپيتان تيم ملي سرعت هس��تم، اما بايد از جيب 500 ، 600 ميليون تومان 
هزينه كنم تا يك دوچرخه بخرم. وقتي امكانات نداريم، چرا بايد از ما انتظار مدال داشته باشند. هزينه ها 

بالاست، اگر لاستيك دوچرخه خراب شود 2، 3 ميليون تومان برای تعويض بايد هزينه كنيم.« 

بدون امكانات از ما مدال مي خواهند!محروميت 3 ساله هاشمي به دليل دوپينگ
علي هاشمي به مدت سه سال از حضور در ميادين محروم شد. آزمايش        خبر
دوپينگ وزنه برداري دسته 109 كيلوگرم ايران مثبت بود و به ستاد 
مبارزه با دوپينگ كشورمان اعلام شد. افسران دوپينگ ايران نادو 15 فروردين ماه با حضور در اردوي 
تيم ملي اقدام به گرفتن نمونه خارج از مسابقه كردند و در نهايت تست علي هاشمي مثبت شد. بهداد 
سليمي، نايب رئيس فدراسيون وزنه برداري در گفت وگو با مهر به اين موضوع اشاره كرد: »يك ماه قبل 
از قهرماني آسيا از تمامي وزنه برداران تست دوپينگ گرفته شد. دو، سه روز قبل از اعزام به ما اعلام 
شد كه نمونه A تست دوپينگ او مثبت ش��ده كه همان زمان عزيزي جايگزين هاشمي در اردوي 
تيم ملي شد. براي هاشمي هم درخواست آزمايش مجدد داديم كه متأسفانه جواب اين آزمايش هم 
مثبت بود و فدراسيون پزشكي به صورت رس��مي آن را اعلام كرده است. علي هاشمي از روز اول در 

جريان تمام موضوعات قرار داشت.«
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محمد وكيلي /   سرمربي تيم واليبال نوجوانان

دنيا حيدري

نوجوانان واليبال کمتر از جوانان نيستند
انتظارم كس��ب عنوان قهرماني توسط نوجوانان اس��ت. موفقيتي كه 
چندي پيش شاگردان مؤمني مقدم در قهرماني جهان كسب كردند، به 
همين منظور براي آمادگي هرچه بيشتر ملي پوشان جهت حضور در 
مسابقات قهرماني پسران زير 19 سال جهان در آرژانتين، دعوت برزيل 
را براي حضور در تورنمنت چهارجانبه اي كه قرار اس��ت در اين كشور 
برگزار شود، پذيرفتيم. دعوت از ايران براي حضور در اين تورنمنت نشان 
مي دهد واليبال دنيا به ما احترام مي گذارد. علاوه بر آن برايمان اهميت 
زيادي داشت كه قبل از مس��ابقات جهاني چند بازي دوستانه تدارك 
ببينيم كه حضور در اين تورنمنت نظر كادر فني را تأمين مي كند، به 
همين دليل يك شنبه راهي برزيل شديم تا در تورنمنتي كه قرار است 
با حضور تيم هاي بلغارستان، ايران و دو تيم از برزيل برگزار شود، شركت 
كنيم. نزديكي برزيل به آرژانتين نيز باعث مي شود بازيكنان با كمترين 
فشار ممكن خود را براي حضور در قهرماني جهان آماده كنند، به همين 
منظور هش��تم مرداد ماه راهي ش��هر س��ان خوان آرژانتين مي شويم. 
رقابت هاي سختي را در پيش داريم. شش تيم فرانسه، ژاپن، آرژانتين، 
برزيل، ايتاليا و ايران بخت هاي نخست قهرماني در مسابقات نوجوانان 
جهان هس��تند، اما اميدواريم زحمات دو س��اله بازيكنان، كادر فني و 
فدراسيون جواب بدهد و بتوانيم نتيجه تيم جوانان را تكرار كنيم و به 
عنوان قهرماني در هجدهمين دوره مسابقات واليبال قهرماني نوجوانان 
پسر جهان كه از 11 تا 20 مرداد ماه سال جاري به ميزباني آرژانتين در 

شهر سان خوان برگزار مي شود دست يابيم.

دامن زدن به حاشيه هاي استقال به جاي مديريت آن

 وقتي سرمربي 
نفت روي آتش مي ريزد

حاشيه هاي استقلال تمامي ندارد. در اندك روزهاي باقيمانده تا ليگ بيست 
و سوم، استقلال به جاي آماده سازي براي حضوري پرقدرت در رقابت هاي 
ليگ با چالش هايي دست به گريبان است كه عمدتاً خودساخته و محصول 

تفكرات و نگاه اشتباه بزرگ ترهاي تيم و باشگاه است!
تغيير مديريت مي توانست شوك مثبتي براي آبي پوشان پايتخت باشد، 
اما نه وقتي تفكرات خطير تفاوتي با نوع نگاه حجت كريمي ندارد و او هم به 
جاي حل مشكلات در حال دامن زدن به آن است. سرپرست جديد باشگاه 
نيامده مشكلات مالي را ليست كرده و در واكنش به انتقادهاي سرمربي 
تأكيد مي كند كه استقلال ورشكسته را با 600ميليارد تومان بدهي تحويل 
گرفته است. اما بي ترديد او با علم به تك تك مشكلات استقلال و شرايط 
موجود بود كه بازگشت دوباره به جمع آبي پوشان را پذيرفته و به همين 
دليل هم كوچك ترين بهانه اي در اين راستا از او پذيرفتني نيست. ضمن 
اينكه خطير نيامده وعده داده و گفته كه خبرهاي خوش��ي در راه است، 
ولی خيلي زود مشخص شد كه اين اخبار ارتباطي به مسائل مالي ندارد و 
خبري از پرداختي به بازيكنان نيست. مسئله اي كه اعتصاب بازيكنان را به 

دنبال داشت تا اوضاع استقلال از آنچه كه بود، بدتر شود!
   حمايت نكو از اعتصاب بازيكنان

قرار به برگزاري ريكاوري بعد از بازي دوستانه با آلومينيوم در كمپ مرحوم 
ناصر حجازي بود، اما  نه فقط تمرين دوشنبه به خاطر اعتصاب بازيكنان به 
دليل عدم دريافت مطالباتش��ان برگزار نشد كه اين اتفاق در تمرين صبح 
ديروز نيز تكرار شد. عدم برگزاري تمرينات در فاصله زماني هفت، هشت 
روز مانده تا شروع رقابت هاي ليگ مي تواند اوضاع را براي آبي پوشان سخت 
كند. با اين وجود نكونام كه طي روزهاي گذشته انتقادات زيادي به باشگاه 
داش��ت و با لحني كنايه آميز تأكيد كرد كه تيم من در دوران بدنس��ازي، 
بهترين بدنساز آسيا را كنار خود ندارد و مي گويند گران است، امروز در عين 
ناباوري مي گويد كه نمي تواند به بازيكنان��ش بابت اعتصاب خرده بگيرد: 
»بازيكني كه هفت ماه دستمزد نگرفته، چه انگيزه اي براي تمرين و بازي 
دارد؟ تا الان هم جاي تشكر دارد كه تمام وجود خود را گذاشتند. قرار بود 
بعد از شروع تمرينات دستمزدها پرداخت شود، اما از روز اول قول هايي كه 
دادند عملي نشد، حتي بعد از تغيير مديريت! بازيكنان استقلال حق دارند 

گلايه كنند. باشگاه پول ندارد، صاحب كه دارد!«
   حاشيه هاي خودساخته

ترديدي نيست كه استقلال اين روزها با مشكلات بسياري دست و پنجه 
نرم مي كند، اما عمده مشكلات اين تيم به واس��طه بزرگ ترهاي تيم و 
باشگاه است كه رقم مي خورد. چه زماني كه حجت كريمي به جاي حل و 
فصل مشكلات به آنها دامن زد، چه زماني كه به خطير نيامده وعده هايي 
داد كه توان عملي كردن آن را ندارد و چه نكونام كه جاي آرام كردن جو و 
مديريت شرايط، هيزم زير آتش مي زند و خود يكي از بانيان حاشيه هاي 
اخير آبي پوشان پايتخت است، به طوري كه رفتار و گفتارش، حتي شايعه 
استعفايش را هم پيش كشيد. با اين وجود همچنان به مواضع خود اصرار 
دارد: »هش��ت روز ديگر با صنعت نفت آبادان بازي داريم. نه دس��تمزد 
بازيكنان فعلي را داده اند و نه براساس ليست مورد نياز بازيكن خريده ايم. 
وقتي هم مي گوييم تنها هستيم ناراحت مي شوند. واقعاً خودم هم مانده ام. 
چرا هيچ كس در باشگاه به هوادار توضيح نمي دهد. در استقلال ثانيه و 
لحظات برايمان مهم است. نمي شود در استقلال وعده فردا را داد. شما هر 

كاري داريد بايد همين امروز انجام دهيد.«
شرايط اين روزهاي اس��تقلال را كم و بيش ديگر تيم هاي ليگ برتري هم 
دارند، از بي پولي گرفته تا ناتواني در جذب بازيكنان مدنظر خود. با اين وجود 
به جاي آشفته تر كردن اوضاع، س��عي در آرام كردن جو دارند تا بتوانند از 
حداقل هاي خود بهترين اس��تفاده را ببرند. مسئله اي كه گويا نه نكونام در 
استقلال بدان اعتقادي دارد و نه حتي مديران باشگاه كه اگر غير از اين بود 
مشكلات خود را پشت درهاي بسته و با همفكري حل و فصل مي كردند، نه با 
خط و نشان كشيدن براي يكديگر در رسانه ها و فضاي اجتماعي! روندي كه 

اوضاع را بغرنج تر مي كند و استقلال را از موفقيت در فصل پيش رو دورتر.
   فرار به جاي پاسخگويي!

اتفاقات روزهاي گذشته دليل خوبي بود براي تجمع برخي هواداران 
اين تيم مقابل ساختمان باشگاه. تجمعي اعتراضي كه نشان از رسيدن 
كارد به استخوان هواداراني داشت كه نگران آينده تيم خود بودند. با 
اين وجود پاسخ مديران باش��گاه به دغدغه  و نگراني  هواداران معطل 
نگه داش��تن و در نهايت تماس با پليس براي متف��رق كردن آنها بود! 
همان هواداري كه به وقت لزوم نامش فرياد  زده مي شود و داستان هاي 
زيادي را به پايش می نويسند، اما امروز كه بايد مقابلش پاسخگو باشند 
خود را در ساختمان باشگاه حبس می كنند و كار متفرق كردن آنها را 
به پليس مي سپارند، آن هم به بهانه هايي كه هيچ يك پذيرفتني نيست 

و تنها دستاويزي براي فرار آقايان از مهلكه است و بس!

فريدون حسن

مسافران اصلي هانگژو فراموش نشوند
با اعلام دبيركل كميته ملي المپي��ك، مس��افران كاروان ورزش ايران در 
بازي هاي آسيايي هانگژو مشخص ش��دند. ديروز مناف هاشمي اعلام كرد 
268 ورزشكار در 36 رشته به اين مسابقات اعزام مي شوند و ممكن است اين 

تعداد به 280 ورزشكار هم برسد. 
با مشخص شدن رشته هاي اعزامي حالا نوبت به نفراتي رسيده كه از مدت ها 
قبل خود را آماده حضور در بزرگ ترين آوردگاه ورزش قاره كهن كرده اند. 
ورزشكاراني كه سخت ترين و مش��قت بارترين تمرينات تيمي و انفرادي را 
پشت سر گذاشته اند و حالا مي خواهند مزد تمام زحماتشان را بگيرند، اما 
جداي از روند انتخاب تيم هاي ملي در رشته هاي گوناگون بايد به اين نكته 
مهم توجه داش��ت كه با اعلام اين ليس��ت حالا دو اتفاق بد و تكراري روي 
خواهد داد؛ اول حضور آدم هاي با ربط و بي ربط با مس��ئوليت هاي مختلف 
در اردو هاي تيم هاي ملي و دوم مسئولان هميشه حاضر در مسافرت هاي 
خارجي كه از همين حالا خود را آماده س��فر مي كنند. دو اتفاقي كه باعث 
مي شود ورزشكاران، يعني مسافران اصلي بازي هاي آسيايي ديده نشوند و 

در آستانه مسابقات به حال خودشان رها شوند. 
اين روزها مثل تمام ادوار قبلي حتماً بازار سر زدن به اردوهاي تيم ها و گرفتن 
عكس يادگاري با ملي پوشان، به خصوص آنها كه شانس بيشتري براي كسب 
مدال دارند، داغ است و داغ تر هم مي شود. حتماً در اين ديدارها مسئولان ريز 
و درشت وعده هايي نيز مي دهند كه با توجه به در پيش بودن انتخابات پايان 
سال، اين وعده ها رنگ و بويي ديگر دارد، اما يادمان باشد كه ورزشكار ايران 
تا دلتان بخواهد از اين وعده و وعيد ها شنيده، وعده هايي كه هيچ كدامشان 

عملي نشده و هنوز هم در حد همان حرف هاي قشنگ باقي مانده است. 
حالا كه مشخص ش��ده كدام رشته ها مس��افر هانگژو هستند، حتماً سيل 
مسئولان متقاضي براي سر زدن به اردوها، آن هم به منظور پر كردن رزومه 
و گرفتن عكس يادگاري به سمت فدراسيون ها سرازير خواهد شد كه بايد 
فكري به حال آن كرد. طبيعي اس��ت كه اينجا پاي كميته ملي المپيك و 
وزارت ورزش به ميان مي آيد تا حداقل جلوي برخي حضورهاي بي مورد را 
بگيرند و اجازه ندهند برخي مديران ورزشي و غيرورزشي براي رسيدن به 

مطامع خود با روح و روان ورزشكاران بازي نكنند. 
تاريخ ورزش نش��ان داده كه ورزش��كار ايراني چطور بابت عملي نش��دن 
وعده هايي كه به دروغ و با بزرگنمايي به او داده شده، ضربه خورده است. پس 
مي توان از همين حالا جلوي اين اتفاق بد را گرفت و اجازه نداد برخي از اين 
فضا استفاده كنند و خودشان را نشان دهند. همچنين وظيفه وزارت ورزش و 
كميته ملي المپيك اين است كه شرايطي را فراهم آوردند تا ورزشكاران ايران 
با روحيه اي بالا و با كمترين دغدغه بابت مشكلاتي كه هميشه با آن دست 
و پنجه نرم مي كنند، راهي بازي هاي آس��يايي شوند تا بتوانند براي كشور 
افتخارآفريني كنند. كمتر از دو ماه تا بازي هاي آس��يايي زمان باقي است. 
زماني مهم و حساس كه مسئولان ورزش از وزارت نشينان و كميته نشينان 
گرفته تا رؤساي فدراسيون ها به جاي بستن چمدان هاي بزرگ براي سفر 
توريس��تي به هانگژو بايد با تمام هوش و حواس خود متوجه ورزش��كاران 
اعزامي باشند تا چيزي كم و كسر نداش��ته باشند. اين آفت دومي است كه 
ورزش كشور را بعد از اعلام اسامي رشته هاي اعزامي به هانگژو تهديد مي كند 

كه بايد جلوي آن هم گرفته شود.

مرتضي فلاح، مدي��ركل حقوق��ي وزارت ورزش و جوانان درباره 
آخرين وضعي��ت رفع تعليق رئيس پيش��ين فدراس��يون جودو 
گفت: »پرونده وي در حال بررس��ي است و منتظر رأي و تصميم 
قطعي از س��وي حوزه معاونت ورزش حرفه اي و قهرماني وزارت 
ورزش و جوانان هس��تيم. آخرين دادنامه صادر شده براي آرش 
ميراس��ماعيلي تقريباً از هفت موضوع مطرح ش��ده از چند مورد 
تبرئه و تنها يك مورد اتهام آن مربوط به اختلاس بوده كه به تصرف 

غيرقانوني اموال دولتي تغيير عنوان داده شده است.«
وي در پاسخ به اين پرسش كه اينطور به نظر مي رسد كه او از اتهام 
وارده تبرئه شده است، گفت: »از اين موضوع اطلاعي ندارم. عنوان 
مجرمانه ميراسماعيلی اختلاس بود و از اين مسئله تبرئه شده و 
به جرم ديگر براس��اس موضوع ماده 598قانون مجازات اسلامي 
داير بر تصرف غيرقانوني در اموال دولتي با پرداخت جريمه نقدي 
محكوم شده است. برحسب اتهامات وارده به آرش ميراسماعيلي 
عناوين مجرمانه او از هفت مورد تبرئه شده و يك مورد آن تغيير 
عنوان پيدا كرده كه در حال بررسي و رسيدگي است. با توجه به 
رأي صادر ش��ده، اين موضوع در حال بررسي و رسيدگي است و 
منتظر رأي و تصميم قطعي از سوي حوزه معاونت ورزش حرفه اي 

و قهرماني وزارت ورزش و جوانان هستيم.«

ميراسماعيلي تبرئه شد

از کاهش نفرات اعزامي تا حمايت مالي از اميدها

سرمربيان 
اعزامي به هانگژو 

 معادل بالاترين
 مدال پاداش 

مي گيرند

      بازتاب

شيوا نوروزي
  گزارش

دوشنبه صبح وقتي خبر اس�تعفاي حميد سجادي، 
وزير ورزش و جوانان به دليل مش�كات جسماني و 
بيماري رس�انه اي ش�د همه اين تصور را داشتند كه 
خيلي زود همه چيز تمام مي شود. حتي از چهار، پنج 
گزينه هم براي جانشيني نام برده ش�د تا باور كنيم 
بايد با حميد س�جادي وداع كنيم، اما هرچه ساعات 
سپري شد خبري از پذيرش استعفای وزير ورزش از 
سوي رئيس جمهور نشد. پيگيري ها نشان مي داد كه 
خبر قطعي روز سه شنبه اعام مي شود، اما سه شنبه 
هم گذشت و خبري نيامد. جالب اينكه حتي پيگيري 
از محمد پولادگر هم با پاسخ جالب او روبه رو شد. او 

گفت: »وقتي خودش هست چرا از من مي پرسيد.« 
تا اينكه حميد س�جادي در حاشيه مراس�م عزاداري 
سيدالشهدا)عليه الس�ام( در خصوص اس�تعفايش 
اينگونه گفت: »خدا را شكر بهترم. در چند روز گذشته 
كمي حالم بد بود و يك عمل جراحي داش�تم، اما تيم 
پزش�كي به خوبي اين كار را انجام داد. من شرايطم را 
براي رئيسي توضيح دادم و گفتم به درمان و رسيدگي 
نياز دارم. ش�رايطم را توضي�ح دادم و تصميم گيري با 
رئيس جمهور است. حالا او بايد تصميم گيري كند و همه 
چيز منوط به تصميم رئيس�ي است. فعاً انجام وظيفه 
مي كنيم و سنگر را خالي نكرده ام. وظيفه داشتم كه به 

رئيس جمهور گزارش دهم و اين كار را كردم.«

سنگر را خالي نمي کنم!
قاب


